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Andorra Turisme va presen-
tar ahir una nova iniciativa, 
conjunta amb els comuns, per 
homogeneïtzar procediments i 
millorar el servei als visitants. 
El director d’Andorra Turisme, 
Alexandre Andrés, va donar 
a conèixer, conjuntament amb 
Mònica Bonell, cònsol menor 
de Canillo, un desplegament 
tècnic d’última generació per 
millorar el servei d’estadística 
de les oficines de turisme de tot 
el Principat. 

Aquesta iniciativa, que va en-
cetar ara fa sis mesos el Comú 
de Sant Julià de Lòria, consis-
teix a instal·lar un total de deu 
terminals tàctils en els quals 
l’operari de l’oficina d’informa-
ció introduirà les dades genèri-
ques dels turistes que demanin 
informació. 

En aquests terminals es reco-
llirà informació sobre el turista 
com ara la seva procedència, 
edat i gènere, per anar generant 
una base de dades a què estaran 
interconnectades les oficines de 
les set parròquies. Això permet, 
segons van comentar des d’An-
dorra Turisme, fer una anàlisi 
del tipus de turista que rep ac-
tualment Andorra i també una 
actualització immediata i ho-

mogènia, que permetrà consul-
tes diàries totalment fiables. 

En aquest sentit, Andrés va 
exposar que aquestes eines de 
gestió estadística serviran per 
“saber més de les demandes 
dels visitants i controlar tota la 
publicitat que es dóna a través 
de les oficines de turisme”. Bo-
nell va exemplificar la utilitat 
d’aquestes màquines indicant 
que seran útils, per exemple, 
per tenir controlat l’estoc de 

guies i fulletons i alhora per 
saber quins són els que més 
s’utilitzen, per fer-se així una 
idea de possibles moviments de 
màrqueting de cara a la propera 
temporada. 

Sobre el cost de les màquines, 
val a dir que s’ha assumir entre 
el Govern i els comuns en un 50 
per cent i entra en el programa 
Infoturisme. La inversió, que ha 
estat d’uns 30.000 euros aproxi-
madament, surt de la provisió de 

fons que es fa des de fa dos anys 
entre el Govern i els comuns, en 
què cada corporació contribueix 
amb una partida pressupostària 
propera a 110.000 euros. 

Així mateix, i per donar pro-
va i fe del bon funcionament 
d’aquest tipus de terminals, el 
director d’Andorra Turisme va 
indicar que a Catalunya més de 
150 municipis ja utilitzen eines 
d’aquesta mena com a mètode 
estadístic i de control.

nou logotip i uniformes
Aquesta no serà l’única iniciati-
va que presentarà Andorra Tu-
risme en aquest primer tram de 
l’any, i és que per al mes de març 
és previst tirar endavant el des-
plegament del nou logotip. Es 
tracta d’una imatge corporativa 
similar per a totes les oficines de 
turisme, tant del Principat com 
de l’exterior, i permetrà segons 
Bonell posicionar Andorra “com 
la destinació de qualitat que és”.

Aquest nou logotip anirà 
acompanyat d’uns nous unifor-
mes per als treballadors de les 
oficines, una acció inèdita fins 
ara. Tot i que no s’ha detallat 
per quan serà realitat aquesta 
segona iniciativa, Bonell va in-
dicar que es tirarà endavant al 
llarg d’aquest any. 

Andorra Turisme instal·la terminals 
per obtenir dades estadístiques fiables
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Totes les oficines de turisme del Principat disposen, des de fa uns dies, d’aquesta tecnologia
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més de 150 municipis catalans utilitzen aquest mètode de gestió de dades. 

L’objectiu és 
homogeneïtzar 

procediments entre 
totes les oficines

Al març es posarà en 
marxa el nou logotip 

unificat de les oficines 
de turisme

El 10 de març, 28 representants 
de segona ensenyança dels tres 
sistemes educatius conclouran 
un vuitè Consell General dels 
Joves centrat en la lluita contra 
la discriminació i nascut amb 
vocació d’incidir en la política 
general. 

Després que en les set edici-
ons anteriors cap de les proposi-
cions de llei sorgides de l’assem-
blea veiés la llum ni es plasmés 
en les posteriors actuacions dels 
poders públics, en aquesta oca-
sió l’arc parlamentari s’ha com-
promès, per unanimitat, a “do-
nar una sortida real” a alguna 

de les proposicions de llei que 
en sorgeixin.  

Així ho va explicar ahir, du-
rant la presentació del Consell 
de Joves, el vicepresident de la 
comissió legislativa d’Educa-
ció, Recerca, Cultura i Esports, 
Joan Cartes, que va matisar que 
es tracta d’“una demanda que 
ens han transmès els mestres”. 
De la seva banda, la presidenta 

de la comissió, Roser Bastida, 
va matisar que la iniciativa no 
necessàriament haurà de ser le-
gislativa.

Com a principal novetat 
d’aquesta edició, la meitat de 
les proposicions de llei que es 
presentarà estaran centrades en 
la discriminació (per afavorir la 
integració de les nacionalitats 
residents al país, lluitar contra 
l’assetjament als centres escolars 
i denunciar tot tipus d’exclusió), 
mentre que la resta tractaran del 
testament vital, del foment de 
les tecnologies de la informa-
ció i la comunicació (TIC) i de 
la promoció de les competicions 
escolars. 

El vuitè Consell dels Joves 
incidirà en la política general

educació
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Els consellers es 
comprometen a donar 

una sortida real a alguna 
de les proposicions

l’alumna sara tàpia guanya 
el primer concurs de cartells

El subsídic general, Esteve López, va entregar ahir a l’alumna de 
quart curs de l’Escola Andorrana d’Ordino Sara Tàpia el premi 
al millor cartell de la vuitena edició del Consell de Joves. A més 
d’obsequiar-la amb un ordinador portàtil, s’ha editat llibretes i 
bolígrafs amb el disseny gràfic de la jove estudiant. 

tati masià


